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Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Laarbeek, gehouden 

op donderdag 17 september 2015 in het gemeentehuis aan de Koppelstraat te Beek en Donk. 

 

F.H.G.M. Ronnes , voorzitter 

F.M.J. Biemans , lid 

H.M.M. van Bree , lid 

A.M. Brouwers  , lid 

J.J.M. Brouwers , lid 

W.G.M. van Dijk , lid 

A.A.H.G. de Groot , lid 

J.P.H. Gruijters , lid 

H.J.M. van Haperen , lid 

M.J.T. van der Heijden , lid 

J.B.J.A.M. Hendriks , lid 

V.T.J.A. van Schaijk , lid 

M.C. Slaets-Sonneveldt , lid 

B.M. Straatman , lid 

J.H. Strijbosch , lid 

B.H.M. Swinkels , lid 

P.A.J.R. Verschuuren , lid 

J.C.M. Verschuren , lid 

A.G. M. van de Wijdeven , lid 

M.A.H. v.d. Zanden-Swinkels , lid 

M.L.M van Heijnsbergen , griffier  

 

J.H.C.M. Briels , wethouder 

G.T. Buter , wethouder 

A.J.L. Meulensteen , wethouder 

F.P.A.C. van Zeeland , wethouder 

M.J.M. Meertens , secretaris 

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

De heer De Groot wordt aangewezen om in voorkomende gevallen als eerste zijn stem uit te 

brengen. 

 

2. Vaststelling agenda 

De voorzitter wijst op de mogelijkheid van de fracties PNL en De Werkgroep om nadere 

inlichtingen te vragen naar aanleiding van de antwoorden die het college heeft gegeven op de 

gestelde vragen ex artikel 41 reglement van orde. Beide fracties geven aan van deze 

mogelijkheid gebruik te willen maken.  

 

De agenda wordt vervolgens vastgesteld.  
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3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Vragenhalfuurtje 

Niemand heeft zich gemeld voor het vragenhalfuurtje. 

 

5. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 28 mei 2015 

De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld.  

Mevrouw Van der Zanden merkt op dat in de vergadering van de commissie Algemene Zaken 

van 1 september 2015 een evaluatie aan de orde zou worden gesteld van de signalen en 

effecten die zich voordoen bij de uitvoering van de verordening Tegenprestaties. Zij heeft dit op 

de agenda gemist. 

De voorzitter zegt toe dat dit in de volgende commissievergadering alsnog zal gebeuren. 

 

6. Ingekomen stukken 

De raad stemt in met de voorgestelde afhandeling van de ingekomen stukken. 

 

7. Verzoek toestemming gemeenteraad met betrekking tot de wijziging van de 

gemeenschappelijke regeling Blink 2016 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

8. Rapportage onderzoek archiefbeheer gemeente Laarbeek 2014. 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

9. Stichting en samenwerkingsovereenkomst Veiligheidshuis 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

10. Nota reserves en voorzieningen 2015 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

11. Voorstel tot invulling van de rekenkamerfunctie. 

De heer Swinkels geeft aan dat zijn fractie niet twijfelt aan het nut van een goede 

rekenkamercommissie maar dat men wel moeite blijft houden met het budget dat voor de 

nieuwe rekenkamercommissie beschikbaar wordt gesteld. Zeker in relatie tot het raadsvoorstel 

over de invulling van de taakstellende bezuiniging op politieke ambtsdragers en ondersteuning. 

Hij kondigt een amendement aan dat door de heer Gruijters wordt voorgelezen.  

De raadsfractie van politiek partij De Werkgroep 

Gelezen hebbende het raadsvoorstel tot invulling van de rekenkamerfunctie, geagendeerd voor 

de raadsvergadering van 17 september 2015 
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Overwegende: 

- Dat in de begroting 2015 voor de kosten van de rekenkamer een bedrage van  

 € 17.526,00 is begroot; 

- Dat een verhoging van deze kosten met ruim € 4.000,00 onvoldoende is onderbouwd; 

- Dat het aantal te onderzoeken onderwerpen en de aard daarvan de hoogte van het 

noodzakelijke budget bepalen en dus door de raad kunnen worden gestuurd; 

- Dat bovendien door externen te benoemen, die in de omgeving wonen, de (reis)kosten 

van de Rekenkamer kunnen worden beperkt; 

- Dat – indien blijkt dat het, bijv. door meer onderzoeksvragen – noodzakelijk is het 

budget te verhogen, de raad het budget elk jaar kan aanpassen; 

- Dat een budgetverhoging niet te rijmen is met het gegeven dat een afgesproken 

bezuinigingstaakstelling op het totale raadsbudget niet te realiseren blijkt te zijn. 

Stelt voor de onder punt 5 opgenomen tekst van het bijbehorende raadsbesluit als volgt aan te 

passen: 

“Het budget voor de rekenkamercommissie voor het jaar 2016 wordt bepaald op € 17.526,00.” 

Was getekend: raadsfractie De Werkgroep 

De voorzitter merkt naar aanleiding van de tekst op dat de raad niet bepaalt welke onderwerpen 

de rekenkamercommissie onderzoekt. Dat bepaalt de rekenkamercommissie zelf. 

De overige fracties zijn het niet eens met het standpunt van De Werkgroep en benadrukken het 

belang van voldoende budget voor het uitvoeren van dit belangrijke werk.  

De voorzitter brengt het amendement in stemming. Voor het amendement stemt de fractie van 

De Werkgroep. De overige fracties stemmen tegen. De voorzitter stelt vast dat het amendement 

daarmee is verworpen.  

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 

en wethouders. 

 

12. Invulling taakstellende bezuiniging op politieke ambtsdragers en ondersteuning 

De raad besluit zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester en 

wethouders. 

 

13. Betrokkenheid raadsleden bij de Metropoolregio Eindhoven 

De voorzitter stelt vast dat de raad ermee instemt dat de raad in de Raadstafel21 van de MRE 

zal worden vertegenwoordigd door mevrouw Van Schaijk, namens de coalitie en de heer Van 

Dijk namens de oppositie. Op voorstel van de voorzitter zullen de beide raadsleden nog even 

nadenken over de wijze waarop aan de raad zal worden teruggekoppeld. Zij zullen hiervoor een 

voorstel doen.  

 

14. Voorstel tot vaststelling van de Nota Lokale heffingen 2015 – 2018 

Mevrouw Van der Zanden heeft moeite met voorgestelde beleid in deze nota wat erop neerkomt 

dat een verminderde uitkering uit het gemeentefonds zal leiden tot een automatische verhoging 

van de onroerend zaak belasting (ozb).  Het beleid ten aanzien van de ozb wordt daarmee 

afhankelijk gemaakt van de uitkering uit het gemeentefonds. Naar haar mening mag de ozb 
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geen sluitpost worden op de begroting. Verhoging van de ozb dient altijd de allerlaatste optie te 

zijn.  

Zij pleit ervoor de bezuiniging 2.0 naar voren halen en dit beleid niet goed te keuren. 

De overige partijen verwijten de fractie PNL dat er geen concrete, met cijfers onderbouwde, 

alternatieven worden aangedragen. 

Mevrouw Van der Zanden geeft aan dat haar partij bij de behandeling van de begroting met 

alternatieve voorstellen zal komen.  

De voorzitter stelt vast dat de fractie PNL tegen het voorstel stemt. De overige partijen 

stemmen voor het voorstel, waardoor het voorstel van burgemeester en wethouders is 

aangenomen. 

 

15. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2015 

Mevrouw Van der Zanden informeert wanneer het college met aanvullende maatregelen komt 

voor het sluitend maken van de begroting.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat de voorstellen bij de begrotingsbehandeling aan de orden 

komen.  

 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming conform het voorstel van burgemeester 

en wethouders. 

 

15a.  Motie vreemd aan de orde van de dag van de fractie PvdA inzake de huisvesting 

van statushouders in Laarbeek 

Toegezegd wordt dat de portefeuillehouder op schrift een verduidelijking zal geven van de 

verschillende relevante begrippen. 

De heer Strijbosch licht vervolgens zijn motie toe.  

Wethouder Buter is blij met dit signaal van de raad aan het college. Het ondersteunt de 

inspanningen van het college om resultaten te boeken in deze problematiek.  

Zij wijst erop dat de woningmarkt onder een toenemende druk staat. Gesprekken met de 

woningstichting zijn gaande. Ook met andere instantie zoals Vierbinden, wordt gesproken. Het is 

een hele lastige klus.  

Mevrouw Van der Zanden wil weten waarom de bestaande taakstelling voor het plaatsen van 

statushouders niet is gehaald en wat hieraan wordt gedaan. In dat verband vraagt zij of er wel 

realistische mogelijkheden zijn om extra inspanningen te leveren, bovenop de bestaande 

taakstelling. De problematiek dient wat haar betreft in breder, regionaal verband aangepakt te 

worden. 

De heer Swinkels wil geen verschil maken in de verschillende categorieën mensen. We moeten 

bekijken wat voor Laarbeek de mogelijkheden zijn om te helpen. Hij is het eens met de 

strekking van de motie . 

De heer Biemans benadrukt dat het hier gaat om menselijke normen en waarden. Hij verwacht 

meer sturing van hogere overheden.  

De heer Van der Heijden stemt in met de motie. Wel pleit hij ervoor om snel duidelijkheid te 

scheppen en tijdig hierover met alle betrokkenen te communiceren.  

De heer Verschuren wijst erop dat de intentie van de motie is om, in het verlengde van het 

verzoek van de VNG, snel te zoeken naar huisvesting voor statushouders zodat er ruimte komt 
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in de opvangcentra voor de nieuwe vluchtelingen. Hij pleit ervoor om ons te beperken tot onze 

verantwoordelijkheden.  

 

Wethouder Buter is van mening dat op dit moment snel gehandeld moet worden. Zij wil de 

commissie te zijner tijd graag uitgebreider informeren over de invulling van de bestaande 

taakstelling, maar dat heeft nu in haar ogen geen prioriteit. Het is volgens haar lastig om 

geschikte woningen beschikbaar te krijgen. Ook omdat de behoefte aan woonruimte van de 

eigen inwoners niet uit het oog mag worden verloren. Het is zaak snel te handelen. Daarbij zijn 

alle ideeën  welkom en zullen meer partners worden betrokken. Het spreekt voor zich dat er 

tijdig gecommuniceerd wordt met omwonenden. 

Op verzoek van de heer T. Brouwers wordt de vergadering geschorst.  

De voorzitter heropent de vergadering.  

De heer Strijbosch meldt dat hij zijn motie niet in stemming zal brengen. Het gaat in dit geval 

om de uitvoering van de motie. Hij draagt vervolgens een alternatieve tekst aan. De raad geeft 

het college de opdracht om alle mogelijkheden te onderzoeken om dit probleem mede op te 

lossen, binnen de Laarbeekse mogelijkheden. 

Mevrouw Van der Zanden pleit ervoor om ‘out of the box’ te denken en bij andere partners en in 

de regio te informeren wat de mogelijkheden zijn. Zij vindt het van belang dat we in elk geval 

onze wettelijke taak vervullen. 

De overige partijen ondersteunen de nieuwe tekst van de motie en pleiten ervoor dat er vooral 

voor om met spoed aan de slag te gaan.  

De voorzitter benadrukt nogmaals dat het hier gaat om kleinschalige opvang. Hij stelt 

vervolgens vast dat de raad unaniem akkoord gaat met de aangepaste motie. 

 

15b. Aanvullende vragen naar aanleiding van antwoord college op artikel 41 vragen 

PNL over optieovereenkomst Hendriks Coppelmans 

Mevrouw Van der Zanden stelt dat enkele van vragen niet door het college zijn beantwoord.  

Ten aanzien van de grondprijs van het wooneiland merkt zij op dat deze prijs is berekend op 

basis van platte meters, wat een forse korting betekent. In de overeenkomst is geen 

voorbehoud gemaakt over de benodigde toestemming van de raad, terwijl deze afwijkende 

grondprijs toch in strijd is met het beleid van de raad. Zij wil weten waarom dat niet is gebeurd. 

Verder wil zij weten wat de portefeuillehouder tot nu toe heeft gedaan en welke afspraken hij 

heeft gemaakt met de woningstichting om voor de doelgroep huurders voor woningen boven de 

sociale huurprijsgrens woningen te realiseren. Daarbij verwijst zij naar de woonvisie.  

Tot slot wijst zij op de wijziging in de plannen om van de geplande 18 huurwoningen, er 6 als 

koopwoning voor starters te realiseren. Dat betekent dat er 6 huurwoningen minder beschikbaar 

komen voor de doelgroep boven de sociale huurprijsgrens. Zij wil weten hoe het college deze 

doelgroep tegemoet gaat komen. 

Wethouder Meulensteen zegt toe dat hij de vraag over de grondprijs van het wooneiland 

schriftelijk zal beantwoorden. 

Wethouder Van Zeeland stelt dat de prestatie afspraken met de woningstichting inderdaad 

duidelijk zijn als het gaat om het realiseren van woningen voor huurders boven de sociale 

huurprijsgrens. In de Novelle Herzieningswet, die nadien is vastgesteld, is echter bepaald dat 

woningcorporaties zich, met overheidsteun, enkel nog mogen inspannen voor de huisvesting van 
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de doelgroep met een inkomen tot 34.000 euro. Daarom is hier verder niet in voorzien. Wocom 

heeft  in de gesprekken met de portefeuillehouder namelijk aangegeven alle niet-daeb 

activiteiten in Laarbeek te schrappen.  

Hij geeft tot slot een uitleg over de overwegingen van het college die hebben geleid tot een 

aanpassing van de plannen. Het college houdt de situatie omtrent de doelgroep huurders voor 

woningen boven de sociale huurprijsgrens in de gaten en zal als er sprake is van een duidelijke 

behoefte aan woningen, bekijken wat binnen de bestaande plannen, de mogelijkheden zijn om 

aan de wensen van deze doelgroep tegemoet te komen. 

 

15c. Aanvullende vragen naar aanleiding van antwoord college op artikel 41 vragen De 

Werkgroep over de Beekse brug 

De heer Gruijters stelt dat de afspraken over spertijden regelmatig niet worden nagekomen door 

Rijkswaterstaat. Hij wil weten wat de gemeente in die gevallen doet en hoe Rijkswaterstaat 

hierop reageert. Hij wil verder weten welke tijden Rijkswaterstaat als spitstijden hanteert. Tot 

slot vraagt hij welke mogelijkheden zijn onderzocht om verkeerregelinstallatie zo in te stellen 

dat er betere doorstroming van het verkeer plaatsvindt. In dat verband stelt hij voor om ook 

een verbod om linksaf te slaan te overwegen. 

 

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat klachten meteen bij Rijkswaterstaat worden gemeld. Met 

de directie van Rijkswaterstaat zijn hier ook gesprekken over gevoerd. Één van de afspraken is 

dat er een instructie uitgaat naar de bedieners van de brug waarin nog eens duidelijk wordt 

gewezen op de spertijden. De spitstijden die gehanteerd worden liggen tussen 7 en 9 uur in de 

ochtend en tussen 4 en 6 uur in de middag. Tijdens deze uren gaat de brug maximaal 2 keer 

open voor de beroepsvaart. Bekeken wordt of het mogelijk is om vaste tijden te hanteren voor 

het openen van de brug zodat het verkeer daar rekening mee kan houden. Het verbod om 

linksaf te slaan is al vaker ter sprake gekomen. Een verbod zal gevolgen hebben voor het 

verkeer op de Koppelstraat. De Bosscheweg heeft bovendien een functie als calamiteitenroute 

en moet dus open blijven. De problematiek is nog steeds onderwerp van onderzoek en gesprek. 

Zodra er meer duidelijkheid is over mogelijkheden om de verkeerssituatie te verbeteren zal hij 

de raad en de commissie hierover informeren. 

 

15d.  Aanvullende vragen naar aanleiding van antwoord college op artikel 41 vragen 

PNL over de Heuvel in Lieshout 

Mevrouw Van der Zanden verwijst naar een onlangs genomen besluit van het college op een 

verzoek om appartementen te bouwen aan de Heuvel in Lieshout. Volgens haar strookt dat niet 

met het antwoord van het college op de door haar fractie gestelde vragen ex artikel 41. Zij 

vraagt of het college een visie heeft over de invulling van de Heuvel. Naar haar mening dient 

het college zich ruimdenkend op te stellen in deze. Tot slot vraagt zij wanneer het college in 

overleg gaat met alle belanghebbenden over de toekomst van de Heuvel. 

De voorzitter wijst erop dat er wel degelijk sprake is van een verruiming van de mogelijkheden. 

In het besluit tot afwijzing van het verzoek is duidelijk aangegeven dat “in deze vorm” echter 

geen medewerking kon worden verleend. 

Wethouder Van zeeland wijst erop dat het college bij een ingekomen verzoek alleen maar kan 

aangeven of een plan wel of niet voldoet aan het bestemmingsplan. De visie van het college is 
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verwoord in het komplan. Daarin zijn de mogelijkheden al verruimd. Het ingediende bouwplan 

voldeed echter ook niet aan het nieuwe komplan.  

Hij zal binnen niet al te lange termijn een afspraak maken om met de belanghebbenden in 

gesprek te gaan.  

 

16. Sluiting 

 

De voorzitter beëindigt de vergadering met het sluitingswoord. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 5 november 2015. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen F.H.G.M. Ronnes 

 

  


